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Summary

Deletion is a general linguistic phenomenon which is common to all human languages,.
Speakers tend to delete some elements in speech, and this deletion affects different elements
in the levels of speech, such as: letters, word, structures, sentence ....

This phenomenon has special attention in Arabic grammar and generative grammar.
Generative and Arabic grammarians tried to establish rules to organize this phenomenon.

There were similarities between Arabic syntax and generative grammar, such as the use of
generative syntax for terms that were common in Arabic syntax, like generation, conversion,
superficial structure, deep structure, exceptions grammar...

Keywords: deletion, generation, conversion, deep structure, superficial structure
Résumé

La suppression est un phénomene linguistique général qui est commun a toutes les langues
humaines, ou les locuteurs ont tendance a supprimer certains éléments de la parole, et cette
suppression touche les différents éléments des niveaux de la parole, tels que: une lettre, un
mot, une structure,une phrase....

Ce phénomeéne recoit une attention particuliére dans la grammaire arabe et la grammaire
générative. OU les grammairiens génératifs et arabes ont essayé d'établir des regles et des
dispositions régissant ce phénomeéne.

Il existait des similitudes entre la syntaxe arabe et la grammaire générative, telles que
I'utilisation de la syntaxe générative pour des termes communs a la syntaxe arabe, tels que:
génération, conversion, structure suferficielle, structure profonde, cas exceptionnels ...

Mots clés: suppression, génération, conversion, structure profonde, structure superficielle
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